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Van de bestuurstafel 

Afgelopen maanden gebeurden er weer mooie dingen 

bij de lets. Niet altijd zichtbaar voor iedereen maar 

individueel komen er mooie dingen naar voren. 

Aukelien is bezig geweest met een mooi stuk te 

schrijven over de lets t.b.v. een boek. Ik mocht 

meelezen en later in het jaar meer hierover. Geeske 

heeft weer een heerlijke workshop gegeven, waarvan 

Suzanne een verslag heeft geschreven in deze 

nieuwsbrief en zelf ben ik druk om de kaarsen van de 

overleden schoonouders van Geeske om te smelten 

tot mooie kerstkaarsen voor ieder kleinkind. Zo kan ik 

nog wel even doorgaan met mooie verhalen die mij als 

voorzitter ter ore komen. Bijzonder om zolang van 

deze club voorzitter te mogen zijn. 

Voor nu wens ik jullie fijne feestdagen en tot gauw, 

Annelies, voorzitter 

---------------------------------------------------------------- 

Leden bestand 

Nieuw lid: Shirley 

vertrokken: Martijn (per 1-1) 

---------------------------------------------------------------- 

 
 
 

------------------------------------------------------------------------ 

 

Een lid stelt zich voor in drie vragen. Dit keer Helena. 

Waarom ben je lid geworden van Lets Zwolle.  
 
Dat was een keuze uit duurzaamheidsoogpunt. Lid 
worden van Lets Zwolle sluit mooi aan bij wat ik 
belangrijk vind in het leven. Ik heb een hart voor de 
natuur en hou niet van winkelen. Dus aansluiten bij 
Lets Zwolle was een mooie stap. Ik ben lid sinds 2014, 

heb dit jaar mijn 10-jarig jubileum gehad       

 
Het heeft daarna wel even geduurd voordat ik “actief” 
werd. In het begin was ik een slapend lid zoals dat 
heet. Ik kan mij nog herinneren dat de ALV een keer in 
Assendorp was, bij mij om de hoek. Dat was voor mij 
het moment om eens te gaan kijken waar ik eigenlijk 
lid van was. Wie waren die mensen? Wat kan ik 
bijdragen? Actief meedoen, anders kon ik net zo goed 
mijn lidmaatschap opzeggen. En dus werd ik actief. 
 
Wat bied je momenteel aan 
 
Veelal spullen die ik over heb. Dat is het makkelijkste, 
de snelle, korte ruil. Op cyclos staan een paar 
advertenties. Ik woon in Assendorp en heb een 
bezoekerspas voor parkeren. Dus wil je een keer 
winkelen in het gezellige Assendorp? Laat het me 
weten. Verder bied ik als leefstijlcoach hulp aan voor 
mensen die graag wat gezonder willen leven.  
 
EN op dit moment volg ik een opleiding tot 
hormooncoach. Hier wil ik volgend jaar nog iets mee 
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binnen de Lets. Zit te denken aan een workshop of iets 
dergelijks. Wordt vervolgd.  
 
Wat mis je nog bij Lets? 
 
Meer leden? Er moeten toch veel meer mensen 
rondlopen in Zwolle die interesse hebben in een 
vereniging als Lets Zwolle? Meer leden maakt het 
aanbod diverser en dat trekt dan weer nieuwe mensen 
aan. Wie heeft de gouden tip voor meer leden? 
---------------------------------------------------------------- 

Ondertussen op cyclos 

- Joella kan je helpen je tuin winterklaar te 

maken 

- Ruud gaat iedere zaterdagmorgen lekker 

hardlopen en gymnastieken op de Horte met 

een groepje. Zin om eens mee te gaan? 

- Helena zorgt voor lekker gezond snoepen en 

kan courgette muffins voor je bakken 

---------------------------------------------------------------------- 

Borduren op hout bij Geeske  - Suzanne 

Via de LETSapp werd weer een leuke, gezellige 

borduurworkshop aangeboden door Geeske. Ik heb 

mezelf snel opgegeven hiervoor, want ik wilde nog een 

keer meedoen. Van tevoren via de app uitwisseling 

van plaatjes met de vraag welke hanger je wil maken. 

Ik koos een paddenstoel, maar engeltje, kersthert, 

panda, klavertje vier en zoveel meer kan ook! Met zijn 

vijven verzamelden we ons bij Geeske thuis. 

Leuk om bekende gezichten te zien: Helena, Hilde, 

Marijke en haar dochter Brit. 

Naast dat alles klaar stond wat we nodig hebben, was 

er ook lekkere thee en kruidige zelfgemaakte cake. 

Van borduren op hout word je vanzelf ontspannen en 

relaxt. Wel soms aandacht erbij houden, zodat de 

kruissteken op de juiste plek belanden. 

 

Als het dan toch even anders gaat: het is zo weer 

recht te “breien”. Iedereen werkt op zijn eigen tempo. 

Ondertussen kletsen we zo ook over hoe lang we lid 

zijn. Sommige van ons al meer dan 10 jaar. We leren 

tussendoor wat meer over hoe de hangers worden 

gemaakt. De houten rondjes komen van de action af 

(zijn eigenlijk onderzetters), maar zijn helaas uit de 

handel. Als iemand deze nog heeft liggen….Geeske 

weet er raad mee. Ze boort zelf de gaatjes in het hout, 

zodat wij er iets moois van kunnen maken. Ook heeft 

ze uitgebreid materiaal en kennis in huis. 

 

Na twee uur een mooi resultaat en onze hangers gaan 

zeker in de kerstboom dit jaar en komende jaren. 

 

Fijne kerstdagen allen 

Suzanne 

----------------------------------------------------------------------- 

Kletscafé 

• 28 december eindejaarskoffie 

• Januari Borrel met loempia’s 

• Februari allesruil 

• Maart ALV 

 

 


